
Vanhempainyhdistyksen kokous 14.8.2023  

 

 

1. Puheenjohtaja Päivi Arvonen avasi kokouksen 18.16. 

2. Päivi Arvonen toimi puheenjohtajana ja Soili Porokka sihteerinä. 

3. Todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Paikalla olivat Päivi 

Arvonen (pj.), Soili Porokka (siht.), Maarit Viljakainen, Krista Liljeström, Mikko Pirinen, 

Emilia Salmivaara (paikalla 18.33. lähtien ja poistui 19.50), rehtori Jussi Kukkola, 

apulaisjohtaja Tuula Koivukangas. 

4. Hyväksyttiin esityslista. 

 

5. Koulun kuulumiset: 

Jussi Kukkola ja Tuula Koivukangas: Edellisviikolla aloitettiin koulutyö opettajien ja 

ohjaajien kanssa. Henkilöstön puolella hyvä dravi; työtä on paljon, mutta tuntuma on 

hyvä. Opetushenkilöstö tällä hetkellä: 36 opettajaa, 35 ohjaajaa, 3 harjoittelijaa, 

koulusihteeri ja rehtori. 

Toiminnallisia muutoksia: Eskasta kakkoseen perustettiin erityisluokka, joka toimii 

Ystävä- ja Kaveri-luokkien kanssa. Ryhmä vetää Päivi Rimpiläinen. Lisäksi tehtiin 

kolmosista yhteinen A- ja B-luokka; Heikki Suppanen ja Milla Huovinen opettajina. 

Tiimiopettajuus on yleinen suuntaus: muodostetaan luokkapareja- tai kolmikkoja, 

jotka tekevät yhteisiä suunnitelmia. 

Koronan jälkikaikuna piirteitä, joiden vuoksi koulussa havaittu tarvetta palata takaisin 

perusasioihin mukaan lukien ryhmäytyminen, yhdessäolo, yhteisöllisyys. Esimerkiksi 

yhdessä oleminen salissa isolla porukalla on uudelleen opeteltava taito. Muuna 

huomiona toisten huomioiminen ja sen tärkeys. 

Poissaoloihin ja kouluun kiinnittymiseen uusia säännöksiä. Taustalla on 

valtakunnallinen uudistus, jonka pohjalta tehdään kaupunkikohtaisia ohjeita. 

Poissaoloihin puututaan aiempaa systemaattisemmin. 

Wilmaan uusia merkintöjä: väreillä (vihreä, keltainen, punainen..) ilmaistaan 

palautteet. Aiempaa kannustavampi ote (koko Kuopiossa): korjaava, restoratiivinen 

suunta. 

Kodin ja koulun viestinnän suunnitelma ollut iso kehityskohde ja on Peda.netissä jo 

nähtävillä. On työstetty vanpyn kanssa, johtotiimin kanssa jne. ja käydään tämä läpi 

seuraavassa kokouksessa koululla. 



 

 

6. Vanhempainillat 

Vuosikokouspäivä 9.10. klo 17 lisätään vanhempainillan vanpya koskevaan infoon. 

(Vuosikokouksen valmistelevat asiat, ks. kohta Muut asiat. Kokouspvä: 11.9. klo 18.) 

Vanpyn jäsenet voivat infota toiminnasta osallistuessaan vanhempainiltaan. 

 

 

7. Jäsentiedotteet 

Käytetään samaa pohjaa kuin viime vuonna. Syyskuussa jakoon. 

 

 

8. Liikenneturvaviikko 

Viikko 37. (11.-15.9.) 

Pyöräkatsastuksen hinta 200 e. Lähitapiolan avustuksesta (500e) jäisi 300 euroa 

pyörävaloihin. Tunnissa pystyy ottamaan kaksi luokkaa. Jaetaan etu- ja takavalosarjaa 

siinä yhteydessä. Liikuntatiimi on koulun puolelta toimija. Jussi Kukkolalla on Fiksusti 

kouluun -ohjelman tapaaminen 5.9. J.K. kysyy, mitä etu- ja takavalosarjat maksaisivat 

sitä kautta ostettuina. Päätettiin edistää asiaa näin. 

Tulisiko myös joukkoliikennekasvattaja Jukka Räsänen viikolle mukaan? Tuula K. on 

yhteydessä.  

Kouluun tuodaan autolla eniten 1.-2.- ja 5.-6.-luokkalaisia, joten paras kohderyhmä 

olisivat 3.-4.-luokkalaiset. 

Liikenneturvaviikolla käydään läpi esimerkiksi turvallisen koulumatkan asioita. 

Liikenneturvan työntekijän mielestä Kärängästä päin lähestyessä ensimmäinen 

suojatie Keilankannan ympyrässä on vaarallisin. Toisaalta koulun takana on 

lastausalue, jossa omat riskinsä. Tuula K: On syytä käydä vielä Liikenneturvan 

henkilön kanssa (tulisiko sieltä henkilö Liikenneturvaviikolla?), mitä reittiä lähdetään 

oppilailla opettamaan. 

Maarit V.: Koulutielle saattamispäivänä kohtasi Matkusniementien lähiasukkaan, joka 

tehnyt aloitteen korotetusta suojatiestä. Tämä sisältyy myös liikennealoitteeseen 

(Kipparinkadun kohta). 



 

9. Lähitapiolan apuraha 

Ks. edellinen kohta. Apurahan jakautuminen määräytyy edellä mainituista spekseistä 

riippuen. 

 

10. Syksyn toimintasuunnitelma  

29.9. Kodin ja koulun päivä. Siihen on tilattu materiaalit. Idea-aihio on olemassa, 

kuten taitorata, joka antaa valmiuksia kansalaistaitoihin. Tulossa myös rehtorin kahvit. 

Voisiko olla avoimet ovet vanhemmille ja isovanhemmille? Tuula K. Luokkakohtaisesti 

voisi laittaa ideaa jalostettavaksi: mitä juuri tämän luokan perhe voisi tuoda päivään? 

Entä Marttoja yhteistyöhön viikolla? Poliisista henkilö? Maarit kysyy. Voisi nivoa 

kansalaistaitoja tähän, jos halutaan. Pelastusopistolta voi saada ensiapuasioihin 

henkilöitä. Saavat kurssimerkintöjä. 

Päivi K. Voiko järjestää diskoja? Koulun kanta melko selkeä "ei". Koulun sähköovet, 

liikkuminen koulun sisällä ja ulkopuoliset muodostavat liian suuren riskin. 

Jussi: Martin lasten päivä sen sijaan ajatus juurruttaa osaksi koulun ekstraa, kivaa 

ohjelmaa koulunkäynnin vastapainoksi. Ideointi lähtee lapsilta. 

 

 

11. Vanpyn some  

Maarit: Vanpylla pitäisi olla some, päätettiin perustaa Instagram-tili. Vanpy voi myös 

tehdä eri tavalla yritys- ja yhdistysyhteistyötä toisin kuin koulu julkishallinnon 

organisaationa. Saadaan sitten mahdollisia yhteistyökumppaneita mainittua (joskus 

toivovatkin näkyvyyttä rahan vastineeksi) somessa. Kuvauslupa-asiat huomioitava, 

samoin, että mitään oppilaiden töitä ei saa kuvata. Mitä simppelimpi ja asialinja, sen 

paremmin työmäärän pidettyä kurissa. Maarit Viljakainen luo ja päivittää tiliä. 

@maran_vanpy 

 

12. Muut asiat: 

Ennen vuosikokousta valmisteltavat asiat: 

Toimintakertomus 22-23 Päivi  

Toimintasuunnitelma 23-24 Päivi 



Tilinpäätös, sis. tulos ja tase, Mikko 

Pöytäkirjat, Soili 

Aineisto toiminnantarkastukseen Linda Kemppaiselle 11.9 mennessä, Päivi  

Budjetti 23-24, Mikko 

Uusi puheenjohtaja "pehmitetty" 

14. Kokouksen päättäminen. 

Päätettiin kokous kello 20. 


